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View Bell 3

Du feu en triple Fire in triplicate

A perfect view of the fireplace from every angle. That is 
what the new Bellfires View Bell 3 range offers. Stylish 
three-sided gas fireplaces in two different sizes - Large or 

Medium. So there is an appropriate gas fireplace for every living 
room.
 
Hidden Door frame
As details make the difference, Bellifres engineers have devoted a 
great deal of care and attention to the finishing of the View Bell 3 
gas fireplaces.

The Hidden Door principle was especially developed by Bellfires in 
order to give modern fireplaces as minimalistic a look as possible. 
Typical features are the black screened glass borders.

Interior
The option for black ceramic glass is new. Ceramic back wall en-
hances the perception of depth, emphasising the intensity of the 
flames. New log sets also enhances true-to-life look of the fireplace 
and tried-and-tested ceramic burners guarantees a reliable and life-
like fireplace.

Safety above everything
Of course, the developers of Bellfires have given safety special  
attention. The new View Bell 3 is fitted with a patented safety 
system which carefully controls the extraction of any overpressure. 
What makes this safety system unique is the replaceability,  
controllability and thus optimum reliability. A clear added value, 
particularly in extreme situations.

Une vue parfaite sur le feu à partir de chaque angle. C’est 
ce qu’offre la nouvelle série View Bell 3 de Bellfires. Des 
unités trois faces au gaz disponibles en deux dimensions 

- Large ou Medium. Il y a une unité à chaque pièce de la maison. 
 
Cadre Hidden Door
Étant donné que les détails font la différence, les ingénieurs de Bell-
fires ont accordé une grande attention aux finitions des nouvelles 
cheminées au gaz View Bell 3.

Le principe Hidden Door a été spécialement développé par Bellfires 
afin de pouvoir donner un aspect extérieur le plus minimaliste pos- 
sible aux cheminées modernes. Les caractéristiques sont les bords 
de verre noirs.

Intérieur
L’option du verre céramique noir est la nouveauté. La paroi arrière 
donne une impression de profondeur supplémentaire, ce qui met 
d’autant plus la cheminée en valeur. 

La sécurité avant tout
Naturellement, les concepteurs de Bellfires ont aussi accordé une 
attention toute particulière à la sécurité. Le nouveau View Bell 3 est 
équipé d’un système de sécurité breveté où la surpression éventu-
elle dans le foyer est évacuée de manière maîtrisée.  
Ce système de sécurité est unique en son genre étant donné son 
interchangeabilité, sa maîtrise et sa fiabilité optimale. Il constitue 
un atout manifeste dans les situations extrêmes.

ENFR

View Bell Large 3 

View Bell Medium 3
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View Bell 3
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View Bell Medium 3 - hidden door

View Bell Medium 3
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View Bell Medium 3 hidden door 
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